
Leczenie źrebnej klaczy
Znamy się z Fasją od 02.06.2022 to właśnie wtedy przyjechała
do mnie, była to kobyła która bała się człowieka, kopała i gryzła.
Małymi krokami budowałyśmy zaufanie między sobą.Kupiłam ją
źrebną i obiecałam jej, że już nigdy nie będzie miała źrebaka i
zacznie żyć jak normalny, szczęśliwy koń. W końcu…

Fundraiser
goal

25 000 zł

Scan the qr code with your phone camera or
go to the following address
https://zrzutka.pl/en/2ukmgk

https://zrzutka.pl/en/2ukmgk

